
PROTOKOLL  
 

ELEKTROARBEIDERNES FAGFORENING TRØNDELAG 
POSTBOKS 9225, 7424 TRONDHEIM 

TELEFON: 72596200 EPOST: kontakt@fagforeninga.no 

REPRESENTANTSKAPSMØTE 2017  
13. november 2017 

Kl. 16.00-1930 

Avholdt på Quality Hotell Panorama. 

Tilstede: 47 medlemmer, hvorav 42 stemmeberettigede representanter. 

Roy Strand, Erlend Sørdal, Trond Einarsen og Daniel Askheim fikk innvilget permisjon fra 
møtet fra kl.19:00.  

Dagsorden: 

1. Åpning og konstituering 
2. Innleder: Magnus Marsdal «Kampen om frihet» 
3. Muntlig halvårsberetning (med trekning av vervepremier) 
4. Innkommende saker 

a. Vedtekter for klubber 
b. Instruks for valgkomité 
c. Suppleringsvalg 

5. Budsjett 2018 

 

SAK 1. ÅPNING OG KONSTITUERING 

Eystein Garberg åpnet møtet og ønsket velkommen. 

Til møteledere ble Anders Fornes Berg og Lars Roar Mjøen foreslått. Til sekretær ble Runar 
Andreas Lein foreslått. 

Til å godkjenne protokollen ble styret foreslått. 

 

Vedtak: 

Innkalling og dagsorden ble godkjent. 

Foreslåtte møteledere og sekretær ble valgt. 

Styret godkjenner protokollen. 

 

SAK 2. INNLEDER: MAGNUS MARSDAL «KAMPEN OM FRIHET» 

Stemmer det at vi står for kollektivisme og likhet, mens høyresida kjemper for individets 
frihet? 

Magnus Engen Marsdal forteller frihetens historie fra Marcus Thrane og 
Arbeiderforeningene i 1848 til tariffoppgjøret i 2018. 

I dag står kampen om bemanningsbyråene: Skaper de frihet og fleksibilitet eller underdanig 
avhengighet – vår tids husmannsånd?  

 

Vedtak: 

Tatt til orientering. 
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Side 2 
 

Møteledelsen tok over ledelsen av møtet etter innledningen til Magnus Marsdal. 

Møteleder Anders redegjorde for gjennomføringen av representantskapsmøtet. 

 

SAK 3. MUNTLIG HALVÅRSBERETNING 

Eystein la frem muntlig halvårsberetning. 

Følgende hadde ordet til beretningen: Jonas Strand. 

 

Saker som ble nevnt: 

• Medlemsutvikling 
o Per dags dato 1634 betalende medlemmer 

• Ansatte i fagforeninga 

• Aktivitet 

• Byggebransjens Uropatrulje 
o Bakgrunn og utvikling 
o Drapstrussel mot Vidar Sagmyr 
o Kriminelle nettverk 
o Avdekking av ulovlig og ufagmessig elektroarbeid 

• Landstariffkonferansen LOK 9-12.oktober 2017 
o Hva er dette? 
o Vedtak på prioriteringer til tariffoppgjøret i 2018 
o Valgt til utvalg 

• Kartlegging av bransjen 
o Foreløpige funn 
o Hvordan skal vi bruke disse opplysningene til å fremme de seriøse bedriftene? 

➢ Velgelektriker.no er lansert! 

 

Trekking av vervepremier ble gjennomført. 

Følgende ble trukket: Fredrik Hermann (Caverion Nord-Trøndelag), Henrik Skog Berg 
(Vintervoll), Petter Mælen (Aalmo) og Anders Fornes Berg (Eltel).  

Hver vinner fikk et gavekort på kr.2000,- 

 

Eystein foreslo for representantskapsmøtet at det oversendes en støtteerklæring til Vidar 
Sagmyr og hans livsledsager i sammenheng med den situasjonen han er i. 

 

Vedtak: 

Beretningen tatt til orientering. 

Det sendes en støtteerklæring til Vidar Sagmyr med livsledsager.  

 

 

 



Side 3 
 

SAK 4. INNKOMMENDE SAKER 

A) VEDTEKTER FOR KLUBBER 
Eystein Garberg la frem forslaget. 
Ingen ønsket ordet til forslaget. 
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Vedtak: 

Enstemmig vedtatt. 

 

B) INSTRUKS FOR VALGKOMITÉ 

Eystein Garberg la frem forslaget. 

Ingen ønsket ordet til forslaget. 

 

 

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt. 



Side 5 
 

C) SUPPLERINGSVALG 

Valgkomitéens leder Jonas Strand la frem forslaget. 

Ingen ønsket ordet til forslaget. 

 

Vedtak: 

Valgkomitéen forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Fra og med sak 5 var det 38 stemmeberettigede i møtet. 

 

SAK 5. BUDSJETT 2018 

Lars Roar Mjøen fremla styrets forslag til Budsjett for 2018. 

Følgende hadde ordet til budsjettet: Tomas Dybdahl, Sveinung Pettersen Dalheim.  

 

Lars Roar Mjøen gikk igjennom halvårsregnskap for 2017.  

Ingen ønsket ordet til halvårsregnskapet. 

 



Side 6 
 

 

Vedtak: 

Budsjett for 2018 ble enstemmig vedtatt. 

Halvårsregnskap ble tatt til orientering. 

 

 

Avslutning 

Eystein takket for oppmøtet, og ønsket alle vel hjem. 

Møtet ble hevet kl.19:10 

 

Runar Andreas Lein 

 

 

 

 

 

 

Protokollen ble godkjent i styremøte nr.  /   . 

 

 


